
Møteprotokoll Lillestrøm menighetsråd 
Onsdag 25. september 2024 kl 18-21 
Sted: Kirkekjelleren 
 
Til stede: Marius Amundsen, Ellen Nygard, Kjersti Borud, Mona Meyer, Kari Sørgaard, 
Torbjørn Pedersen, Marit Midtsian, Rebecca Fuglevand, Bente Skulstad og Jens Peter 
Sørensen 
 
Servering av pizza 
 

• Åpning ved Mona Meyer 
 

  Saksordfører Tidsramme  

   
Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden  
Det ble meldt inn en sak: Innkjøp av nye plater til 
bordene i M-salen (sak 32(24) 
   

 
 

 
 

  
Orientering om oppstart av arbeidet i kirkekjelleren 
Sokneprest orienterte om åpning 27.8.24, bemanning 

og ledelse, økonomi (menigheten har fått 

prosjektmidler til drift – det vil bli behov for nye 

søknader) og foreløpig erfaringer etter tre 

driftshelger. Dette er en betydelig ungdomsdiakonal 

satsning for Lillestrøm menighet. Bydiakon leder og 

koordinerer dette arbeidet. 

  

    

 
27/24 

 

KOR2030 – finansiering av ungdomskordirigent 

Det ble orientert om prosessen med å videreutvikle 

korskole-arbeidet. En arbeidsgruppe ledet av 

sokneprest skal initiere en nysatsning fra august 

2025. 

 

Vedtak 

Lillestrøm MR garanterer for lønnsmidler slik at 

ungdomskoret kan driftes på samme måte som i dag 

ut 2025. MR ber Økonomi- og 

kommunikasjonsutvalget komme med forslag til 

hvordan man kan omdisponere MR-midler slik at 

dette lar seg gjennomføre.  

Saken legges fram på MR-møte 6.11.24. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

    



 
28/24 

 
Oppfølging av Hva vil vi med Solplassen? 
 
Det har kommet innspill fra Møteplassen som følge 
av det som oppleves som unødvendig brå og g streng 
tolkning av MRs vedtak før sommeren. 
 

Vedtak  

Ellen Nygard og Jens Peter Sørensen går i dialog med 

kirkevergen for å finne smidige parkeringsløsninger 

onsdag formiddag. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 
 

 

 
29/30  

 
Felles gudstjeneste i Skedsmo kirke søndag 13.10 
 
Markering av Egil Hovland/100-årsjubileum.  
 
Vedtak 
Rebecca Fuglevand, Marius Amundsen og Hallvard 
Olavson Mosdøl stiller som representanter til 
`kirkebakke-opplegg` fra Lillestrøm MR. Geistlig 
representant tar ansvar for koordinering/henting av 
bålpanne med nødvendig utstyr. 
 
Enstemmig vedtatt. 

 

 
 

 
 

 
30/24 
 

 
Visitas uke 47 
 
Sokneprest presenterte forslag til program. MR 
ønsker å bruke visitasen strategisk. Saker/tema som 
ble spilt inn til programmet med biskop (B), 
kommune (K) og Lillestrøm kirkelige fellesråd (LKF): 
 

- Byprest-stilling (B) 
- Utfordringer knyttet til økonomi (B, LKF, K) 
- Organisering av stab/ressurser (B og LKF) 
- Størrelse på prosti (B) 
- Synliggjøre arbeidet som menigheten gjør, 

bla i forhold til barn/unge/eldre, samt som 
kulturkirke (B, LKF, K) 

- Styrke samhandling mellom 
MR/LKF/stab/andre aktører (B, LKF, K +) 

- Forebyggende arbeid blant unge/motvirke 
utenforskap/initiere ungdomsdiakonale tiltak 
(B, K, LKF +), fokus på kjelleren 

- Barnehage-, skole-kirke-samarbeid, inkludert 
Lillestrøm som studentby (B og K +) 

- Bidra til at Lillestrøm blir et godt sted å bo for 

 
Hallvard 

 
Inntil 45 min 
(inkludert samtale) 



alle aldersgrupper 
- Bidra til sosial bærekraft i en by som opplever 

massiv tilflytting (B og K +) 
- Oppgradering av Solplassen/Kirkeparken som 

grønn lunge (K), skiløype på jordene 
- Helse og mestring (K) 

 
Vedtak  
Sokneprest og stab arbeider videre med program og 
innspill som framkom i samtalen. Alle i MR holder av 
tirsdag 19.11 kl 1630-19; til møte med biskopen – 
serveres en enkel middag i forkant, og søndag 24.11 
kl 11-14; gudstjeneste med visitasforedrag. 
 
Enstemmig vedtatt. 

 

 
31/24 

 
Den økonomiske situasjonen i Lillestrøm MR 
 
Leder i økonomiutvalget gav en oppdatert oversikt. 
 
Vedtak  
MR ber Økonomi- og kommunikasjonsutvalget 
komme med forslag til hvordan resterende midler fra 
LKF (til digital satsning), kan benyttes i henhold til 
tildelingskriterier/styrke digital fundraising. 
 
Enstemmig vedtatt. 

 

 
 

 
 

 
32/24  

 
Fornya bordflater i M-salen 
 
Staben ved Elin Vattøy foreslår at bordplatene i M-
salen erstattes med nye, mer herdige plater i samme 
fargetone som dagens. Bordenes understell benyttes. 
Pris: ca 10. 000. Innkjøpet dekkes av vedlikeholds-
post på budsjettet. 
 
Vedtak 
Staben ved Elin Vattøy bestiller bordplater og får dem 
montert.   
 
Enstemmig vedtatt. 

 
 

  

  
Nytt fra Fellesrådet ved Marit Midtsian 
Avdelingsleder kirkebygg Harald Ringstad går av med 
pensjon 1.12.24.  
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
Nytt fra utvalgene 
Diakoniutvalget ved Kjersti Borud 
Barne- og ungdomsutvalget ved Ellen Nygard 
Økonomi og kommunikasjonsutvalget ved Kari 
Sørgaard 
Gudstjeneste- og kulturutvalget ved Mona Meyer 
 
Nytt fra staben ved sokneprest 

- Rapport fra semesterstart 
- Renate Borgersen har slutta i LKF (MR har 

ikke sekretærhjelp utover sokneprest per nå) 

- Arbeid med overskap i M-sal (må søkes 

riksantikvar) 

- Mulig støtte til kirkeklokke og nye visere (?) 

- Informasjonsarbeid 

- Kororgel snart ferdig (og litt om dansk 

kronekurs) 

- Utfordringer med gammelt brannalarm-

anlegg, må byttes ut 

 

Datoer for neste MR: 
Onsdag 6.11 (AU 29.10) 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

  
Hallvard Olavson Mosdøl, 
referent 


